
Protokoll - KAS ordinarie styrelsemöte 240611
Närvarande: Tommy Eliasson, Johan Isaksson, Gustaf Cronqvist, Pia
Nordin, Eva Crona, Lina Didriksson, Erik Elmqvist och Markus Hagelvik.

1. Mötets öppnande
Ordf. Johan Isaksson öppnade mötet.

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet
Johan Isaksson och Tommy Eliasson valdes till ordförande respektive
sekreterare
för mötet.

3. Val av justerare
Erik Elmqvist valdes att justera protokollet.

4. Godkännande av dagordning
Godkändes utan tillägg.

5. Genomgång av tidigare protokoll
Protokoll för KAS ordinarie styrelsemöte 240507 godkändes

6. Aktivitetslogg

Laddstolpar Framnäs
Kommunen inväntar beslut angående bidrag och har parallellt börjat sondera
kring upphandlingsprocessen.

Kommunens asfalteringsarbete
Tommy och Johan har haft ett möte med kommunen och diskuterat beläggning
som kommer börjas på Björkö för att sedan fortsätta på Kalvsund. Åtgärderna
ska vara åtgärdade innan semesterperioden.

Brygga gamla färjeläget Framnäs
Erik och Fredrik har påbörjat arbetet.

Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge
Framtagande av upphandlingsunderlag pågår. Kommunen inväntar beslut från
Länsstyrelsen angående miljötillstånd. När alla delar är på plats kommer
kommunen att informera boende kring hanteringen under byggnationen. Viktigt
att färjeläget inte får en lägre viktklass än 50 ton.

Träffpunkter på öar
Ett första möte skedde på Såsen i maj med 9 deltagare. I början på juni
genomfördes ett andra möte med 7 deltagare. Kommunen kommer fortsätta
träffpunkter under hösten, cirka var annan vecka. Det kommer att vara blandat
innehåll som kommunen planerar samt bjuder på fika.



Beredskap
Brunnsfaddrar för nödvattenbrunnar på Kalvsund blir Fredrik Helgesson och
Tomas Crona som kommer att få utbildning av kommunen.

Vägbelysning
Kommunen kommer att påbörja arbetet med att se över, byta ut och uppdatera
vägbelysningen.

7. Ekonomisk rapportering
Överlämning pågår från Peter till Erik och Gustav. Processen med Swedbank att
ändra firmatecknare är påbörjad. Överföring till nytt system är genomförd.
Fakturering kommer att ske per månad i enlighet med genomförda aktiviteter till
berörda kunder/båtplatsinnehavare.

8. Arbetsgrupper
a. Hamngruppen
Erik och Peter har påbörjat överlämning angående båtplatslistan och övrig
dokumentation kopplat till hamnen. Diskussion kring principer för hur hamnen,
hamngruppen och båtplatskön fungerar och hur arbetet kan utvecklas. Erik
kommer att kontinuerligt att återkoppla och lyfta olika frågor till styrelsen för
diskussion avseende önskad utveckling och eventuella beslut.

b. Kommunikation
Inget nytt angående Burö. Arbetet pågår med otydlig tidsplan. Bristande
kommunikation från ÖRAB om processen. Behov av att diskutera principer för
framtiden när ny VD är på plats. Vi bör sätta samman en lista på vilka frågor
som är prioriterade att diskutera med ÖRAB. Vi bör också uppmuntra boende att
felanmäla till Västtrafik såväl som Öckerö kommun.

c. Vägfrågan
Se aktivitetslogg.

d. Snöröjning
Solen skiner.

e. Parkering och p-platser på Framnäs.
Kommunen ska märka upp marken/parkeringen som kvartersmark vilket
möjliggör bötfällning av felparkerade bilar om p-plats innehavaren anmäler in
felparkering.

f. Beredskapsgrupp samt Brandvärnet.
Se aktivitetslogg.

g. Kommunal dialog/Info från kommunen/ö-samråd.
Inga möten har genomförts.

9. Reflektioner efter stämman – vägar framåt



Diskussion kring utveckling av styrelsens arbetsordning. Punkten återkommer på
nästa möte.

10.Bastuföreningen
Sakkunnig har genomfört en hållfastighets bedömning av piren angående
möjligheten att placera en enklare byggnad (bastu). Bedömningen är att det är
möjligt att placera en bastu på piren. Hamngruppen kommer att hantera frågan och
föreslå beslut till styrelsen.

11.Övriga frågor
Inga övriga frågor.

12. Information för publicering (Hemsida/FB)
Markus kommer publicera KAS protokoll.

13.Nästa styrelsemöte
20 augusti

14.Mötets avslutande
Ordf. Johan Isaksson avslutade mötet.

____________________________
Tommy Eliasson, sekreterare

___________________________ ________________________
Johan Isaksson, ordförande Erik Elmqvist, justerare



Aktivitetslogg:

Beslutsdatu
m

Aktivitet/åtgärd Ansvarig Tidspla
n

Laddstolpar Framnäs Markus

Kommunens asfalteringsarbete
2022/2023

Johan/Tommy

Brygga gamla färjeläget Framnäs. Fredrik

Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge Johan

Träffpunkter på öar Eva

Beredskap/Nödvattenbrunn Fredrik

Möteskalendarium KAS.

Tid 19.00
Plats: Utsikten – såsen.
Årets resterande mötetstider:
11 juni v24
20 augusti v34
17 september v38.
15 oktober v42.
12 november v46.
10 december v50.


